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Jednym z graczy, który nie znalazł powołania na zakończone właśnie

zgrupowanie w Riscone jest Stefano Guberti. W ostatnich dniach zaczęły

pojawiać się głosy o zainteresowaniu graczem ze strony Olympiakosu.

Doniesienia potwierdził w wywiadzie dla gazzettagiallorossa.it agent 

gracza, Claudio De Nicola. 

 

Jaka jest obecna sytuacja Gubertiego?

- Z Torino kwestia dotyczyła kosztów operacji, która przewidywała bardzo wysokie

prawo do wykupu. W ostatnich dniach rozmawiałem z Sabatinim i zasugerował mi

możliwość z Olympiakosem. Razem z klubem i trenerem dokonamy oceny, a

następnie podejmiemy decyzję. Stefano znajduje się w tym momencie w Trigorii,

będzie trenował z zespołem i potem zobaczymy. Musi grać z ciągłością po kontuzji.

 

Negocjacje z Torino zostały definitywnie zawieszone?

- Według mnie tak, absolutnie.

Istnieje możliwość, że zostanie w Romie?

- To ocena, którą dokonuje Roma. Chłopak ma jeszcze dwa lata kontraktu, a

Giallorossi chcą, aby wykorzystał wszystkie swoje szanse.

 

Odnośnie negocjacji z Olympiakosem.

- Jest to realna okoliczność, którą przedstawił mi Sabatini i którą oceniamy. Praca w

Grecji nie jest w tym momencie łatwa, jednak musimy zobaczyć czy są ku temu

warunki.

 

Rozmawiałeś ze Stefano?

- Zawodnik jest tego świadomy, jednak zanim ocenimy sprawę z chłopakiem,

musimy porozmawiać z klubem.

Jest śledzony przez inne zespoły?
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- Stefano był podglądany również przez zespół z Serie A z lepszej części środka

tabeli, jednak chcieli ściągnąć go na pozycję trequartisty, która nie jest jego.
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